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IN MARYLAND (USA), TUSSEN
PHILADELPHIA EN WASHINGTON
DC, LIGT EEN UNIEK SPORT-
PAARDENCENTRUM: DE HILLTOP
FARM. HILLTOP KREEG IN
NEDERLAND BEKENDHEID DOOR
DE AANKOOP TIJDENS DE EERSTE
KWPN SELECT SALE VAN DE
HENGST HILLTOP ROUSSEAU. NU
VOLGT HET VERHAAL OVER DE
MENSEN ACHTER HILLTOP FARM
EN OVER HET SUCCES VAN HILLTOP
ROUSSEAU AAN DE ANDERE KANT
VAN DE OCEAAN.

t e k s t  &  f o t o ’ s :  B E R T  O K K E R

De uitdaging om de paardenhouderij en -fokkerij in
Amerika een impuls te geven, dat is de drijfveer voor de
Hilltop Farm.
Begonnen in 1990 als dressuurstal, is de Hilltop Farm nu
uitgegroeid tot een complex waar hengstenhouderij,
fokkerij, opfok, handel en training samengaan. De farm is
in eigendom van Jane MacElree en wordt gerund door
Scott en Susanne Hassler. Hilltop biedt werk aan ongeveer
35 mensen. Amerikanen, maar ook Duitsers,
Nederlanders en Zweden.

HENGSTENHOUDERIJ
Ideeën voor ontwikkeling van een bedrijf ontstaan vanuit
visie. Na identificatie van de markt bepalen Jane, Scott en

Susanne in nauw overleg wat de strategie wordt. Scott:
“De lange-termijn-gedachte van Hilltop Farm heeft er toe
bijgedragen dat de hengstenhouderij is gegroeid. De
respons van fokkers voor onze hengsten is uitermate
positief en neemt alleen maar toe, vandaar dat de heng-
stenhouderij gegroeid is. Hengsten worden getraind en
uitgebracht in de sport, maar daarnaast kunnen ze ingezet
worden voor de fokkerij.”
De stoeterij omvat 200 hectare, waarop zo’n 120 paarden
worden gehouden, van fokmerrie tot Grand Prix-paard of
dekhengst. Het complex heeft een hoofdgebouw in het
midden, waar de meeste activiteiten plaats vinden. Hier
staan de dekhengsten, sportpaarden, handelspaarden en
enkele jonge hengsten. De indoorring wordt dan ook
intensief gebruikt voor de training van deze paarden.
Daarnaast is er een 20 x 60 dressuurring buiten en een
grote springpiste met een uitgezet parcours.
Hilltop huisvest vele fokkerij-evenementen voor verschil-
lende fokkerij-organisaties in Noord-Amerika. Dit jaar
werden zo’n 150 veulens en ruim 60 merries geïnspec-
teerd. Begin oktober zijn tijdens de Holstein-inspectie op
Hilltop alleen al zo’n 60 paarden gekeurd. Dit is naast een
veulenkeuring tevens de hengstenselectie.
Op de Hilltop Farm krijgen ruiters en fokkers ondersteu-
ning op allerlei gebieden, van clinics tot lezingen, van
training tot educatie. De training wordt gegeven tot op
Grand Prix-niveau. Scott en Susanne hebben beiden
verschillende paarden tot op Grand Prix-niveau getraind
en uitgebracht. Een groot deel van zijn ervaringen heeft

Scott opgedaan in Duitsland, door gedurende 2? jaar te
werken bij Herbert Rehbein.Van hieruit zijn contacten
met Michael Klimke en ook de succesvolle fokker Ingo
Pape ontstaan.

‘HORSEMANSHIP’
Scott: “Een extra dimensie van het rijden op Grand Prix-
niveau is voor mij het zelf selecteren, ontwikkelen,
trainen en uitbrengen van paarden. Het gaat niet alleen
om de capaciteiten en mogelijkheden om het zelf te
kunnen doen, maar ook om het hebben van ‘horse-
manship’ dat je ontwikkeld hebt door allerlei erva-
ringen.”
Ook Susanne heeft vele sucessen geboekt in de hogere
dressuursport. Susanne: “Als young rider heb ik vele
wedstrijden gereden en een gouden medaille gewonnen
tijdens het young rider kampioenschap van Noord-
Amerika. Mijn moeder, die zelf nog steeds FEI-jury is,
begeleidde mij hierbij.”
“De Amerikaanse markt verschilt sterk van de
Nederlandse, in meerdere opzichten. Een stamboek als het
KWPN zorgt voor haar fokkers, dit in tegenstelling tot de
verschillende instanties in Amerika”, aldus Scott en
Susanne. “Deze Nederlandse luxe zorgt voor een sterke
positie in de internationale paardenfokkerij en marketing.”
Binnen de Amerikaanse situatie probeert Hilltop haar
fokkers aan te moedigen en op verschillende manieren te
ondersteunen. Het uitgeven van een tweemaandelijkse
nieuwsbrief, ondersteuning van fokkers bij verkoop van

paarden, fokadvies voor merries en het voorbrengen van
paarden tijdens Devon Breed Show eind september, zijn
daar goede voorbeelden van.Verder is de opfok van jonge
paarden een groeiend onderdeel binnen de Hilltop. Het is
de link tussen fokkerij en training. Inmiddels is er een
opfokprogramma voor klanten, zodat zij hun veulen
kunnen laten opfokken totdat het oud genoeg is om
getraind te worden.

TOPHENGSTEN
Aan de basis van Hilltop staat eigenlijk één hengst, de
inmiddels overleden Cabaret (Cor de la Bryere x Landgraf
I). Hij is de volle broer van de internationale dressuur-
hengst Corlandus, die onder meer zilver won tijdens de
Olympische Spelen in 1988. Cabaret heeft als één van de
weinigen in de wereld gepresteerd op GP-dressuur
niveau, maar ook in de GP-springsport. Met Scott
behaalde hij successen in de nationale kampioenschappen
en hij was twee keer paard van het jaar in de Verenigde
Staten.
Anno 2002 vloeien Europese bloedlijnen samen in de
pedigrees van de jonge paarden. Op de stoeterij staan 15

Scott en Susanne
Hassler van de
Hilltop Farm 
met de 23-jarige
hengst VIP.

DE VISIE VAN HILLTOP FARM

WWW.HILLTOPFARMINC.COM De Hilltop Farm is
200 hectare groot
en biedt plaats
aan 120 paarden
en 35
werknemers.

Zó worden
paarden in 
Noord-Amerika
vervoerd.
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goedgekeurde hengsten, veelal met een Duitse afstam-
ming (Holstein, Hannover,Westfalen en Oldenburg).
Deze hengsten worden gebruikt op merries die vaak zijn
geïmporteerd vanuit Duitsland. Inmiddels wordt de derde
generatie zelfgefokte merries ingezet voor de fokkerij.
Contucci (Caprimond x Lungau), ook geïmporteerd
vanuit Duitsland, is een populaire hengst onder
Amerikaanse fokkers. Contucci zelf heeft het dressuur-
onderdeel gewonnen tijdens zijn 100-dagen test in
Hannover. Een hengst die goedgekeurd is in Zweden en
ter dekking staat op de nationale stoeterij in Flyinge, is
Bugatti Hilltop. Inmiddels staat de hengst bij Michael
Klimke die hem gaat trainen voor de wereldkampioen-
schappen voor jonge paarden.

VIP
Rousseau is niet de enige Nederlandse trots op Hilltop.
Vele jaren geleden is de hengst VIP (Joost x Abgar) geïm-
porteerd via springruiter Steve Stephens. De hengst heeft
een echte Stal Roelofs-afstamming en is daar ook gefokt.
VIP heeft in de internationale springsport sterk
gepresteerd onder Debbie Dolan en won Grand Prix’s in
Aken, Rome en Calgary.VIP vererft zijn springkwaliteiten,
zoon CEO heeft op GP-niveau zeer goede resultaten
behaald in Europa. De merrie Vogue won in 1998 het
jonge springpaarden kampioenschap van de Oostkust van

Amerika. Inmiddels heeft VIP de respectabele leeftijd van
23 jaar en dekt hij nog jaarlijks een beperkt aantal
merries.
De derde Nederlands gefokte hengst is Hilltop Giotto
(Joost x Maykel) uit de bekende Amorka-stam. Hij heeft
een aantal nakomelingen in de Verenigde Staten en wordt
op dit moment uitgebracht in de dressuursport door
Olympiade-amazone Betsy Steiner.
De trots van Hilltop is (nog wel) de Holsteiner Riverman
(Redfort x Landego). Deze hengst, reservekampioen van
zijn jaargang, heeft Hilltop internationale bekendheid
gegeven.Veel van zijn nakomelingen presteren zeer goed
op keuringen en in de spring- en dressuursport. Zijn
zonen Reno en Royal Appearance, eigendom van Hilltop,
zijn goedgekeurd voor de Noord-Amerikaanse afdeling
van het Oldenburgse stamboek en worden met succes
door Margie Goldstein-Engle uitgebracht in de jonge
springpaarden competitie.

VISIE
De visie die Hilltop ontwikkeld heeft over paarden komt
terug in de dekhengsten die het bedrijf heeft. Scott en
Susanne: “Wij geloven in een hengst die naast een goed
karakter en excellente bewegingen ook goede springma-
nieren heeft, kortom een atletisch paard. Cabaret, de
grondlegger van Hilltop Farm, en Riverman zijn beiden
verervers die over een geweldig springvermogen
beschikken en ontzettend goed kunnen bewegen. Ook in
de genen van Hilltop Rousseau zit springbloed veran-
kerd, via zijn vader Ferro.”
Sperma van de Hilltop-hengsten wordt niet alleen in de
Verenigde Staten gebruikt. Ook wordt diepvriessperma
geëxporteerd naar Nieuw Zeeland en Australië. Het
bedrijf dat het diepvriessperma verzorgt is Select
Breeders Service (SBS). SBS wordt geleid door reproduc-
tiespecialist Paul Loomis en is gevestigd op Hilltop Farm.
SBS verzorgt voor de Hilltop-hengsten en wereldwijd
voor vele andere hengsten de verzending van diepvries-
sperma. Inmiddels zijn er vestigingen van SBS in
Duitsland, Italië en Australië.
Internet is het belangrijkste communicatiemiddel op
Hilltop. De website www.hilltopfarminc.com wordt
maandelijks ruim 200.000 keer bezocht en er is e-mail
contact met fokkers en ruiters uit bijvoorbeeld Europa,
Nieuw-Zeeland, Australië en Zuid-Afrika. Susanne:
“Internet en e-mail zijn erg belangrijk geworden voor
een internationaal denkende stoeterij als Hilltop Farm.
Veel zakelijke contacten verlopen via de e-mail, maar ook
krijg ik dagelijks mails van trotse fokkers die een foto
doorsturen van hun Hilltop-veulen.”

HILLTOP ROUSSEAU
Met Rousseau is in 2000 tijdens de KWPN Select Sale

een veelbelovende Nederlandse hengst gekocht. Scott:
“Binnen Hilltop hadden wij reeds invloedrijke Duitse
hengsten.Tijdens het groeien van het bedrijf kregen wij
steeds meer fokkers die naar een hengst met een
Nederlandse afstamming vroegen.”
Na jaren van teleurstelling in het vinden van de juiste
hengst, werd deze frustratie tijdens een diner met
KWPN-inspecteur Jacques Verkerk en Mary Giddens
(NAWPN) naar voren gebracht.Tijdens dit gesprek werd
bevestigd dat het erg moeilijk is om een goedgekeurde
KWPN-hengst te kopen. Het advies was daarom om uit
te kijken naar een jonge hengst. De eerste KWPN Select
Sale zou daarvoor een goede mogelijkheid zijn en uitein-
delijk leidde dit tot de aanschaf van Rousseau.
Susanne: “Rousseau is een hengst met een geweldig type
en veel uitstraling. Hij heeft maat en beschikt over een
geweldige galop en stap. Omdat ook zijn vader en groot-
vader beiden een goede sprong kunnen maken, zou hij
goed in het Hilltop-concept passen. Jane, de eigenaresse
van Hilltop, ging tijdens de Hengstenkeuring naar de
stallen en het geweldige karakter van Rousseau over-
tuigde ook haar om mee te bieden tijdens de Select Sale.
We zagen Rousseau voor het eerst tijdens de KWPN
Hengstenkeuring en we waren gelijk verkocht.”
Scott: “KWPN-paarden zijn zeer goede sportpaarden en
staan hoog op de wereldranking in springen en dressuur.
Omdat de fokkerij in Amerika nog in de kinderschoenen
staat, kunnen Nederlandse hengsten een grote invloed
uitoefenen in een groeiende Amerikaanse fokkerij. De
markt voor KWPN-paarden is sterk.”

VERTROUWEN
Half augustus, tijdens een kort bezoek aan Nederland
zijn de eerste veulens van Rousseau bekeken, om een
beeld te krijgen over zijn capaciteiten als dekhengst.
Susanne: “Deze tour was voor ons indrukwekkend. Het
contact dat wij gedurende de dag met de fokkers van de
veulens hadden was zeer speciaal. Dit heeft ons veel
vertrouwen gegeven in de fokkerij en de mensen
rondom Rousseau.”
Rousseau zal ook komend dekseizoen nog in Nederland
blijven bij hengstenhouderij Kuypers.Vanwege zijn
geweldige succes in de PAVO Cup met Nicolette van
Lierop en een zeer goed afstammelingenrapport, zal de
vraag van de Nederlandse fokker alleen maar toenemen.
Scott en Susanne: “Dit is iets wat wij nooit hadden
verwacht. Hetgeen waarop wij gehoopt hadden is dat
Rousseau Ermelo zou halen en goede veulens zou
produceren. Dat hij nu de PAVO Cup wint is echt
fantastisch en is veel meer dan wij ooit hadden
gehoopt.”
Scott en Susanne blijven vooral via video’s op de hoogte
van Rousseau’s prestaties. “De keuze om Rousseau in

Nederland te laten is zeer moeilijk geweest. Echter, het
vertrouwen dat de mensen rondom Rousseau ons geven is
sterk gegroeid. Nicolette behandelt hem alsof hij van haar
zelf is en dat geeft een goed gevoel. Haar horsemanship,
haar geweldige trainingscapaciteiten en haar geloof in
Rousseau vanaf de eerste dag dat wij hem kochten,
hebben die keuze voor ons makkelijker gemaakt.”

DE IMPACT VAN ROUSSEAU
De impact die Rousseau heeft in Nederland wordt nu ook
in Amerika merkbaar.Veel fokkers willen hun merrie laten
dekken met Rousseau en er is een wachtlijst ontstaan,
vanwege de beperkte beschikbaarheid van z’n diepvries-
sperma. Susanne: “Afgelopen jaar zijn zeven merries
drachtig geworden die we in overleg met de fokkers
hebben uitgekozen.Voor komend seizoen wordt op dit
moment diepvriessperma ingevroren voor hopelijk 30-50
drachten. Nu zijn het vooral Oldenburgse en
Hannoveraanse merries die drachtig zijn.Voor komend
seizoen willen wij de KWPN-merries in Amerika zoveel
mogelijk voorrang geven.”
Dit najaar zal Rousseau door Nicolette worden uitge-
bracht in de hengstencompetitie en Scott en Susanne
zullen ook zeker overkomen tijdens de KWPN
Hengstenkeuring om hun Rousseau hopelijk te zien
schitteren.
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De stallen 
zijn in een
achthoek
gebouwd,
zodat de
paarden elkaar
kunnen zien

Rousseau beantwoordt 
aan groeiende vraag naar
Nederlands bloed

“Dat Rousseau nu
de PAVO Cup heeft
gewonnen is veel
meer dan wij ooit
hadden gehoopt.”


